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PROCES – VERBAL 

 
 Încheiat azi, 29 aprilie 2021, cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, lipsind: Comăneci Liviu-
Vasile, Debreczeni László, Vajna László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. 
b din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul 
Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 521/2021. Ședința se desfășoară în sala de ședință a 
consiliului local. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului, 
Toth-Birtan Csaba, Vargha Fruzsina viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár 
Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): „Vă rog 
să porniți aparatele. În primul rând vă întreb dacă la Diverse sunt propuneri?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Aș dori să propun 3 puncte 
la Diverse. Primul: aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SEPSI REKREATÍV SA 
Sfântu Gheorghe, pe anul 2021. Punctul D3: aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
SEPSIIPAR SRL Sfântu Gheorghe pe anul 2021. Punctul D4: actualizarea devizului 
general aprobat prin HCL nr. 169/2016 privind aprobarea Documentației de Avizare a 
Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare clădire principală, 
clădire internat şi vechea clădire (fosta tipografie „Jókai”) la Colegiul Național ”Székely 
Mikó”, din municipiul Sfântu Gheorghe”, cu modificările și completările ulterioare.  
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Mulțumim frumos.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Aș dori să propun și eu un 
punct D2: aprobarea încheierii unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe, 
Asociația Susținătorilor Bibliotecii ”Bod Péter” – ”Bod Péter” Könyvtártámogató 
Egyesület şi Biblioteca Județeană ”Bod Péter”, în vederea instituirii și derulării 
programului multianual “La drum cu lectură/Könyvkelengye”. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): `Vă rog 
să votați despre introducerea pe Ordinea de zi punctul D1.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Punctul D2.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Punctul D3.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Punctul D4.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Acum vă rog să votați întreaga ordine de zi.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate. 
 „Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: – potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot 



 

 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Trecem 
la primul punct, unde va fi vot secret și vă rugăm frumos să intrați în cabină și să votați 
acolo. Cineva se înscrie la diverse? Atunci urmează punctul 1. Comisia economică și 
juridică a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind privind aprobarea 
rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2021. Prezintă: 
Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Vorbim 
mai ales de transfer de sume. Diminuăm fondul de rezervă cu 1.530.550 lei, a cărei 
majoritate o folosim pentru plata Pensiunii Pfőnix, pe care am aprobat-o la ședința 
anterioară. Suplimentăm bugetul Poliției Locale, și a programului de investiții. Am dori să 
sprijinim întreprinzătorii, respectiv am dori să popularizăm instituțiile de cultură mai 
importante, și a altor instituții printr-un program care ar populariza pe site fotografii 
panoramice de 360 grade. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
”Întrebări, intervenții? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 111/2021. 
 „Urmează punctul 2, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, economică și 
socială. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea sprijinirii 
bisericilor creştine din municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În total 
vom aloca suma de 364.000 lei. Vorbim de ajutoare pentru încălzire. Vor primi un ajutor 
de 25.000 lei acele biserici, care încălzesc cu gaze și 2000 de lei, cei care încălzesc cu 
lemne. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, intervenții? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 112/2021. 
 „Urmează punctul 3, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, economică și 
socială. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume de bani din bugetul local pentru instituirea fondului de relaţii internaţionale, pe 
anul 2021. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. În 2021 
instituim un fond de relații internationale în sumă de 40.000 de lei. Din această sumă o să 
suportăm delegațiile oficiale în interesul instituției în străinătate și alte cheltuieli legate de 
acesta. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, intervenții? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 113/2021. 
 „Urmează punctul 4, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, economică și 
socială. 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume de bani în favoarea Parohiei Ortodoxe Sfântu Gheorghe IV. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. La 
aprobarea bugetului am instituit un fond de 1.000.000 de lei pentru acoperirea diferitelor 



 

 

cheltuieli de construire. Parohia Ortodoxă nr. IV ar dori să obțină suma de 110.000 lei 
pentru a finaliza investiția de împrejmuire a bisericii. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, intervenții? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 114/2021. 
 „Urmează punctul 5, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică. 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind indexarea cu rata 
inflației a impozitelor şi taxelor locale care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt 
stabilite pe baza unei anumite sume în lei, precum și limitele amenzilor care se fac venit la 
buget local. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 

Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Această hotărâre vizează anul fiscal 2022, deci va intra în vigoare la 1 ianuarie 2022, și 
trebuie indexat impozitele și taxele locale cu rata inflației de 2,6%. În cazul în care 
vorbim de sume stabilite în lei, atunci nu se aplică de exemplu pe vehicule care au 
tonajul egal cu 12 tone, sau mai mare.” 

 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, intervenții? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 115/2021. 
 „Urmează punctul 6, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică. 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea schemei 
de ajutor de minimis multianual pentru sprijinirea Întreprinderilor Mici și Mijlocii din 
municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna, pe perioada 2021-2023. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Am dori 
să continuăm programul nostru de sprijinire a Întreprinderilor Mici și Mijlocii. Bugetul 
planificat, aferent perioadei 2021-2023, pe trei ani este de 4.050.000 lei, asfel anual am 
sprijinii Întreprinderile Mici și Mijlocii cu 1.350.000 lei, ca să poată recupera o parte din 
impozitul plătit pe proprietăți. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 116/2021. 
 „Urmează punctul 7, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică.” 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 
unui ajutor de minimis individual Camerei de Comerţ şi Industrie a judeţului Covasna. 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Diferite 
programe de minimis și de mai multe ori și alte activități economice le derulăm împreună 
cu Camera de Comerţ şi Industrie a judeţului Covasna, de aceea propunem acordarea unui 
ajutor de minimis pe trei ani Camerei de Comerţ şi Industrie a judeţului Covasna. Valoarea 
ajutorului este de 390.000 lei pe trei ani, deci anual 130.000 lei. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 117/2021. 
 „Urmează punctul 8, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică.” 
 PUNCTUL VIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind vânzarea directă a 
bunului imobil proprietatea privată a municipiului Sfântu Gheorghe situat în cartierul 
Câmpul Frumos nr. 5, bl. 9, sc. A, ap. 4, către Molnár Zsolt-Béla. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Chiriașul a solicitat 



 

 

cumpărarea locuinței, la care are dreptul conform legii. Evaluatorul a evaluat prețul de 
vânzare la valoarea de 15.800 euro, la care se adaugă suma care reprezintă cota parte din 
părțile comune pentru valoarea lucrărilor de reparații executate de către primărie la blocul 
de locuințe.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 118/2021. 
 „Urmează punctul 9, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, economică și 
cea de urbanism. 
 PUNCTUL IX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzarii 
directe a unui teren proprietate privată a municipiului Sfântu Gheorghe situat în Șugaș Băi. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Proprietarul imobilului de 
la Șugaș Băi a solicitat ca să poată cumpăra terenul de 225 mp, pe care se află casa lui. 
Conform legii are dreptul. Evaluatorul a evaluat la 19.000 euro prețul de vânzare a 
terenului.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 119/2021. 
 „Urmează punctul 10, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică. 
 PUNCTUL X de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
prin licitaţie publică deschisă, cu oferte în plicuri sigilate, a unui imobil proprietate privată 
a municipiului Sfântu Gheorghe, situat pe str. Ciucului nr. 51. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de o parte 
dintr-o clădire cu o suprafața totală utilă de 63,07 mp și de despre cota de participare 
asupra părților de uz comun de 33,96 % dintr-un teren în suprafață de 170 mp. Prețul 
stabilit a acestora de către evaluator este de 32.694 euro, acesta va fi prețul de pornire la 
licitaţia publică deschisă, cu oferte în plicuri sigilate.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 120/2021. 
 „Urmează punctul 11, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și economică. 
 PUNCTUL XI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
concesionării prin licitaţie publică a unui teren în suprafaţă de 443 mp situat pe str. Lt. Păiș 
David. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Proprietarul terenului 
vecin a cerut închirierea acestui teren pentru a amenajara o parcare. Evaluarea a stabilit un 
preț de închiriere în valoare de 42,1 euro/luna. Acesta va fi prețul de pornire la licitația 
publică.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 121/2021. 
 „Urmează punctul 12, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și economică. 
 PUNCTUL XII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
închirierii prin licitaţie publică a unui teren în vederea amplasării unui panou de reclamă de 
tip totem. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 



 

 

 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Firma MAVI PROD SRL 
a solicitat acest teren de 4 mp, unde dorește amplasarea unui panou de reclamă de tip 
totem. Propunem închirierea prin licitaţie publică pe o perioadă de 3 ani, cu 5 euro/mp/an.”  
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 122/2021. 
 „Urmează punctul 13, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și economică. 
 PUNCTUL XIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind cesiunea unui 
contract de concesiune asupra unei suprafeţe destinate extinderii contrucţiei pe terenul 
alăturat. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de cesiunea 
unui contract de concesiune asupra unor trepte de intrare de 3 mp. Acesta este concesionat 
pentru firma BOBIEN SRL și dorește să cedeze contractul firmei cu numele ciudat 
NEMTUDOM SRL.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 123/2021. 
 „Urmează punctul 14, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică. 
 PUNCTUL XIV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
solicitării transmiterii unor imobile din domeniul public al Statului şi din administrarea 
ACR Covasna, în domeniul public al municipiului Sfântu Gheorghe şi în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Este un 
imobil de pe str. Mikes Kelemen, monument istoric, și se află într-o stare foarte degradată 
și am dori să-l preluăm, ca să o putem curăța zona, să reabilităm clădirea pentru a o repune 
în circuitul cultural, turistic al orașului. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 124/2021. 
 „Urmează punctul 15, care a fost avizat favorabil de comisia juridică și economică. 
 PUNCTUL XV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării 
transmiterii unui imobil din domeniul public al Statului şi din folosința Uniunii Generale a 
Sindicatelor din România – Bucureşti, în domeniul public al municipiului Sfântu Gheorghe 
şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. De mai 
multe ori am încercat în anii precedenți ca să obținem dreptul de proprietate asupra casei 
sindicatelor. Câțiva ani în urmă s-a elaborat un proiect de hotărâre de guvern, care a fost 
susținută de ministrul dezvoltării, însă ministrul justiției nu și-a asumat avizarea proiectului 
hotărârii de guvern, invocând faptul că Asociația Sindicatelor trebuie să fie de acord cu 
retragerea dreptului de administrare, și din motivul că această entitate juridică nu există, nu 
are cum să fie de acord. Acesta este o încercare, deci nu vă pot garanta că se va elabora un 
proiect de hotărâre de guvern, care se va pune pe Ordinea de zi a guvernului. Încercăm să 
pornim pe un alt drum, și solicităm guvernului să retragă dreptul de administrare de la 
Uniunea Generală a Sindicatelor, deoarece acest lucru este o decizie unilaterală. Eu cred că 
putem dovedi faptul că Uniunea Generală a Sindicatelor nu s-au purtat ca o gazdă bună, și 
nu și-au exercitat în mod corespunzător dreptul de administrare. După cunoștințele mele 
juridice acest lucru este o decizie unilaterală din partea proprietarului, deci indiferent ce 



 

 

gândește despre acest lucru Sindicatul care există, sau nu există, sau guvernul, poate face 
acest pas. Acest lucru îl inițiem acum, deci pe de o parte să retragă dreptul de administrare, 
pe de altă parte să dea dreptul de proprietate municipiului. Mulțumesc frumos.”  
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 125/2021. 
 „Urmează punctul 16, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și economică. 
 PUNCTUL XVI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
solicitării transmiterii unor imobile din domeniul public al Statului şi din administrarea 
Ministerului Apărării Naționale, în domeniul public al municipiului Sfântu Gheorghe şi în 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. De 
asemenea am mai încercat preluarea poligonului. Dacă nu mă înșel în 2011 am reușit să 
obținem ca armata să nu folosească pentru antrenamente de tragere. Practic nu este folosit 
de 10 ani. Mai ales este folosit pentru pășunat pe teritoriul orașului. Totodată are mai multe 
feluri de zone de protecție, care influențează și construcțiile de la împrejurime. Nu în 
ultimul rând acest teren de 70 hectare ar fi de folos pentru municipalitate pentru a realiza 
diferite investiții de utilitate publică. La ultima noastră încercare Ministerul Apărării 
Naționale a răspuns că au în plan o facilitate NATO foarte important. Am așteptat când se 
va construi ceva, am așteptat să depună cererea pentru autorizația de construire. Acest 
lucru nu s-a întâmplat, astfel încercăm din nou, poate NATO a renunțat de la acest scop și 
vor da municipalității.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 126/2021. 
 „Urmează punctul 17, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și economică. 
 PUNCTUL XVII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
reglementării situației juridice a terenurilor cu destinația de drum de exploatare DE 668 și 
DE 739 situate în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de intabularea 
unui drum de exploatare în suprafață totală de 1934 mp. Câteva persoane fizice au 
cumpărat terenuri aici și ar dori să construiească, și pentru a putea face acest lucru este 
necesar luarea acestui drum de exploatare în domeniul public al orașului. Acest drum este 
în prelungirea străzii Domokos Géza spre podul de la Chilieni. Este vorba de intabularea a 
unei părți de drum.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 127/2021. 
 „Urmează punctul 18, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și economică. 
 PUNCTUL XVIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
reglementării situației juridice a terenului cu destinația de drum de exploatare nr. DE 
163/11 situat în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest proiect de 
hotărâre este vorba de intabularea unui teren cu destinația de drum de exploatare cu 
suprafață de 1633 mp. Prin acesta putem accesa de pe str. Căminului terenurile pe care le-



 

 

am achiziționat pentru extinderea cimitirului.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 128/2021. 
 „Urmează punctul 19, care a fost avizat favorabil de comisia juridică, de urbanism 
și socială. 
 PUNCTUL XIX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
transmiterii dreptului de administrare asupra unui container filtru sanitar în favoarea 
Grădiniței cu program prelungit „Benedek Elek”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Un container filtru sanitar 
cu valoarea de inventar de 20.231,44 lei ar dori să folosească Grădinița cu program 
prelungit „Benedek Elek” în vederea realizării triajul epidemiologic Covid -19, și 
propunem ca să transmitem dreptul de administrare pentru această instituție.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 129/2021. 
 „Urmează punctul 20, care a fost avizat favorabil de comisia economică, juridică și 
socială. 
 PUNCTUL XX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
prelungirii duratei Contractului de concesiune nr. 557/2005 încheiat cu dr. Ferencz Dora - 
Ana. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „D-na doctor a solicitat 
prelungirea contractului cu un an pentru cabinetul medical de pe str. Vasile Goldiș nr. 3. 
Propunem prelungirea până la data de 16 mai 2022 în actualele circumstanțe.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 130/2021. 
 „Urmează punctul 21, care a fost avizat favorabil de economică, juridică și 
urbanism. 
 PUNCTUL XXI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
reglementării situației juridice a unor construcții cu destinația de garaje. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Propunem încheierea 
contracte pentru patru garaje, conform noilor condiții, așa cum am mai procedat și anterior. 
Respectiv au solicitat transcrierea contractelor de la vechii proprietari la cei noi.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
”Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 131/2021. 
 „Urmează punctul 22, care a fost avizat favorabil de comisia economică, juridică și 
urbanism. 
 PUNCTUL XXII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
dezlipirii unui teren situat în municipiul Sfântu Gheorghe, str. Luceafărului. Prezintă: Antal 
Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Trebuie 
să dezlipim un teren de 176 mp, din care o suprafaţă de 93 mp va forma obiectul restituirii 
în natură în baza Legii nr. 10/2001. Va rămâne o suprafață de 83 mp, care este partea 
cealaltă a terenului. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 



 

 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 132/2021. 
 „Urmează punctul 23, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentanților municipiului Sfântu Gheorghe în Adunarea Generală a 
Asociaților a SEPSIIPAR SRL Sfântu Gheorghe, pentru prelungirea mandatului acordat 
administratorului provizoriu la SEPSIIPAR SRL Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Datorită faptului că nu s-a 
finalizat procedura de selecție a administratorului SEPSIIPAR SRL, propunem, ca după 
terminarea peroadei de 4 luni, să prelungim cu încă două luni mandatul acordat 
administratorului provizoriu.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 133/2021. 
 „Urmează punctul 24, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXIV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de concesionare nr. 8890/2014 a serviciului pentru gestionarea 
câinilor fără stăpân al municipiului Sfântu Gheorghe, încheiat cu TEGA SA. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Se modifică valorile 
mijloacelor fixe în evidența contabilă, datorită faptului că a fost necesar reevaluarea 
acestora.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 134/2021. 
 „Urmează punctul 25, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de concesiune nr. 40379/2017 a serviciului public de administrare 
al Cimitirului Comun din Municipiul Sfântu Gheorghe, încheiat cu TEGA SA. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pentru motive similare 
celor anterioare a fost necesară modificarea anexei listei mijloacelor fixe, care a fost 
reevaluată.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 135/2021. 
 „Urmează punctul 26, care a fost avizat favorabil de economică și juridică. 
 PUNCTUL XXVI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Contractului de delegare nr. 77628/2019 a gestiunii serviciului 
de transport public local de călători prin curse regulate în municipiul Sfântu Gheorghe, 
încheiat cu MULTI-TRANS SA, Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „De asemenea se modifică 
anexa contractului, lista mijloacelor fixe, pe de o parte pentru că au fost reevaluate, pe de 
altă parte imobilul de pe str. Berzei se va scoate de pe lista mijloacelor fixe, deoarece acest 
imobil a fost vândut cu alt scop.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 136/2021. 



 

 

 „Urmează punctul 27, care a fost avizat favorabil de economică și juridică. 
 PUNCTUL XXVII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare a localităților 
membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „ECO SEPSI” nr. 4/2009, încheiat 
cu TEGA SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „De asemenea se modifică 
lista mijloacelor fixe, anexa la contract, pe de o parte prin adăugare bunuri, iar pe de altă 
parte prin reevaluarea bunurilor vechi. Totodată am dori să introducem un nou tarif într-o 
altă anexă a contractului, o taxă pentru spălat mobilier aferent domeniului public, care va fi 
920 lei/zi. Avem o listă cu străzile unde ar spăla Tega SA stâlpii, indicatorii de circulație, 
asta însemnând spălarea a 35-40 de stâlpi într-o zi, acest lucru depinzând de mărimea și 
caracteristicile stâlpilor. Spălarea s-ar face cu o pompă de apă de înaltă presiune, care ar 
îndepărta și etichetele adezive și alte lucruri lipite, nu numai praful.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 137/2021. 
 „Urmează punctul 28, care a fost avizat favorabil de economică și juridică. 
 PUNCTUL XXVIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de administrare a 
domeniului public și privat de interes local - administrarea locurilor publice de desfacere în 
municipiul Sfântu Gheorghe nr. 19891/03.04.2018, încheiat cu Tega SA Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Unul din motivele pentru 
care modificăm contractul este reevaluarea mijloacelor fixe, iar celălalt este propunerea de 
modificare a tarifelor de către Tega SA. Tarifele de piață au fost fixate în primăvara anului 
2018, care au fost recalculate datorită creșterii cheltuielilor societății, respectiv creșterea 
salariilor, astfel se propune majorarea cu 10% în medie a tarifelor de piață.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 138/2021. 
 „Urmează punctul 29, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXIX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al MULTI-TRANS SA Sfântu Gheorghe pe anul 2021. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pentru anul 2021 Multi-
Trans SA estimează venituri de 4.779 mii lei, cheltuieli de 4.591 mii lei, astfel calculând 
un rezultat brut de 188 mii lei.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 139/2021. 
 „Urmează punctul 30, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
situației financiare anuale pe anul 2020 al MULTI-TRANS SA Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În anul 2020 MULTI-
TRANS SA va contabiliza un venit în sumă de 4.245.820 lei, cheltuieli totale în sumă de 
4.082.408 lei, iar rezultat net realizat 163.412 lei.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 



 

 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 140/2021. 
 „Urmează punctul 31, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXXI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Urban-Locato SRL Sfântu Gheorghe pe anul 2021. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pe anul 2021 Urban-
Locato SRL preconizează un venit de 2.031 mii lei, cheltuieli de 1.889 mii lei, calculând 
un venit brut de 142 mii lei.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 141/2021. 
 „Urmează punctul 32, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXXII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
situației financiare anuale pe anul 2020 al Urban-Locato SRL Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Societatea Urban-Locato 
SRL înregistrează pe anul 2020 un venit în sumă de 1.679.562 lei, cheltuieli totale în sumă 
de 1.573.419 lei, astfel profitul net realizat este în sumă de 106.143 lei.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 142/2021. 
 „Urmează punctul 33, care a fost avizat favorabil de economică, urbanism și 
juridică. 
 PUNCTUL XXXIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Planului Urbanistic de Detaliu ”Modificare PUZ, aprobat prin HCL nr. 39/1997”, str. 
Salcâmilor nr. 91, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Proprietarul imobilului de pe str. Salcâmilor nr. 91 ar dori să acoperă casa cu acoperiș de 
terasă în locul acoperișului cu șarpantă. Datorită faptului că prezentul PUD nu permite 
acest lucru, de aceea trebuie modificat acest plan de urbanism. Datorită faptului că 
propunerile de modificare sunt acceptabile din punct de vedere urbanistic, de aceea 
propunem aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 143/2021. 
 „Urmează punctul 34, care a fost avizat favorabil de economică, urbanism și 
juridică. 
 PUNCTUL XXXIV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal „Modificare PUZ Cartier Rezidențial Borvíz”, Municipiul 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Am dori 
să modificăm planul urbanistic aflat în vigoare de pe str. Borvíz. Se propune reparcelarea 
anumitor loturi, prin mărirea suprafeței acestora, modificarea limitei edificabilului pentru 
anumite parcele și micșorarea procentului de ocupare a terenului pentru anumite unități 
teritoriale de referință.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 144/2021. 
 „Urmează punctul 35, care a fost avizat favorabil de comisia economică, urbanism 



 

 

și juridică. 
 PUNCTUL XXXV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Avizului de oportunitate nr. 1/07.04.2021 pentru întocmirea Planului Urbanistic Zonal 
„Complex Turistic și Comercial Sugáskert”, str. 1 Decembrie 1918 nr. 12-14, Municipiul 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Societatea Sugáskert SRL ar dori să modifice documentația de urbanism a împrejurimii 
Sugáskert hotel și restaurant, aflat în centru, prin demolarea hotelului și restaurantului, și 
construirea unui nou centru turistic. De aceea este necesară elaborarea unui plan urbanistic 
zonal. Propunem aprobarea. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 145/2021. 
 „Urmează punctul 36, care a fost avizat favorabil de comisia economică și juridică. 
 PUNCTUL XXXVI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
declanşării procedurii de departajare pentru atribuirea a 14 autorizaţii taxi disponibile 
pentru transportul de persoane în regim de taxi. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Momentan sunt un număr 
de 196 autorizații de taxi valabile, și este posibil eliberarea a încă 14 autorizații de taxi. În 
această hotărâre propunem declanșarea procedurii de atribuire conform reglementărilor în 
vigoare și atribuirea prin licitație publică.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 146/2021. 
 PUNCTUL XXXVII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe și Clubul Sportiv 
Şcolar Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Clubul 
Sportiv Şcolar Sfântu Gheorghe va împlini anul acesta 60 de ani și am dori să sprijinim cu 
16.700 de lei, ca să editeze broșuri în limba română și maghiară, totodată să acopere 
cheltuielile legate de invitați, pentru aceasta trebuie să încheie Consiliul Local un contract 
cu Clubul Sportiv. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 147/2021. 
 PUNCTUL XXXVIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe şi Asociația Mert 
Egyesület, în vederea marcării în municipiul Sfântu Gheorghe a traseelor „Camino de 
Santiago” și „Via Mariae”. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Traseele „Camino de 
Santiago” și „Via Mariae” sunt străzile care duc spre Șumuleu Ciuc: str. Jókai Mór, József 
Attila, Cișmelei, Dózsa György, Kós Károly, Libertății, Kossuth Lajos, Podețului, Kálvin, 
Cetății, Daczó și Ciucului. Am încheia aceast contract de asociere cu asociația ”Mert” 
pentru amplasarea de plachete de bronz în centrul orașului și a unui panou cu informații. 
Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 148/2021. 
 PUNCTUL XXXIX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 



 

 

organizării concursului de proiecte de management în vederea încredinţării 
managementului Casei de Cultură ”Kónya Ádám” Sfântu Gheorghe pe perioada 2021-
2025. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Datorită 
faptului că data trecută nici unul dintre cei 3 candidați nu a obținut punctajul minim, ca să 
putem lua o decizie în acest sens, trebuie să reluăm procedura concursului de management, 
și v-aș ruga să votați despre acest lucru. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 149/2021. 
 PUNCTUL XL de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și statului de funcții pentru personalul din cadrul Teatrului ”Tamási Áron” 
Sfântu Gheorghe, pe anul 2021, precum și al Regulamentului de organizare și funcționare 
al Teatrului”Tamási Áron”. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Și 
consiliile locale trebuie să aprobe Regulamentul de organizare și funcționare al instituțiilor 
de cultură. Teatrul ”Tamási Áron” solicită transformarea unui post de actor teatru (M) 
treapta II în actor teatru (S) grad II, și se modifică și regulamentul. Deci trebuie să votăm 
despre aceste două lucruri. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări, observații? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 150/2021. 
 PUNCTUL XLI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
preşedinte de şedinţă. 
 „Pentru luna mai se alege preşedinte de şedinţă doamna consilier Jancsó Éva, iar în 
cazul lipsei acesteia, domnul consilier Jánó Mihail. Vă rog să votați despre acest lucru.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 151/2021. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli al SEPSI REKREATÍV SA Sfântu Gheorghe, pe anul 2021. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Pe anul 2021 SEPSI 
REKREATÍV SA calculează cu un venit de 5.392 mii lei, cu cheltuieli de 5.387 mii lei, și 
plănuiește un profit brut modest de 5 mii lei. Din venituri suma de 3018 mii lei este suma 
pe care o va plăti Consiliul Local, ca ajutor de stat pentru acoperirea cheltuielilor de 80% 
pentru funcționarea bazelor sportive.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
”Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 152/2021. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre aprobarea încheierii unui 
contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe, Asociația Susținătorilor Bibliotecii 
”Bod Péter” – ”Bod Péter” Könyvtártámogató Egyesület şi Biblioteca Județeană ”Bod 
Péter”, în vederea instituirii și derulării programului multianual “La drum cu 
lectură/Könyvkelengye”. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Asociația Susținătorilor Bibliotecii ”Bod Péter” – ”Bod Péter” Könyvtártámogató 
Egyesület şi Biblioteca Județeană ”Bod Péter” au solicitat participarea Municipiului Sfântu 
Gheorghe petru încheierea unui contract de asociere, a cărui scop este instituirea și 
derularea programului multianual “La drum cu lectură/Könyvkelengye”. Astfel doresc să 



 

 

ajute la dezvoltarea vocabularului, a imaginației copiilor și contribuie la procesul de 
dezvoltare intelectuală a acestora. Vă rog să votați acest lucru.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 153/2021. 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli al SEPSIIPAR SRL Sfântu Gheorghe pe anul 2021. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sepsiipar SRL calculează 
pe anul 2021 cu un venit de 955 mii lei, cu o cheltuială de 694 mii lei, și un profit brut de 
261 mii lei.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 154/2021. 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind actualizarea 
devizului general aprobat prin HCL nr. 169/2016 privind aprobarea Documentației de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții ”Reabilitare clădire 
principală, clădire internat şi vechea clădire (fosta tipografie „Jókai”) la Colegiul Național 
”Székely Mikó”, din municipiul Sfântu Gheorghe”, cu modificările și completările 
ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În urma desfășurării 
execuţiei lucrărilor au fost semnalate unele situații neprevăzute, ce vor fi remediate prin 
intermediul unor dispoziții de şantier, au făcut și calculele necesare, astfel valoarea totală a 
investiției este de 24.548.234 lei cu TVA, din care 16.548.234 lei este contribuția 
municipiului și 8.000.000 de lei este contribuția din programul guvernului PNDL.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Întrebări? Dacă nu, să votăm.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 155/2021. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m): 
„Mulțumesc frumos, vă doresc o după amiază plăcută.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 mai 2021. 
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